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PROTOKÓŁ Nr 4 /11 

z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 
z dnia 11 i 19 stycznia 2011 r. 

  
W posiedzeniu udział wzięli : 
a/ pięciu  członków Komisji Kultury i Oświaty /wszyscy obecni/.  
b/ Aneta Rak – Z-ca Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Dębnicy 
Kaszubskiej, 
c/ Kamila Filiczkowska - ZNP 
d/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
e/ Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy 
 
Porządek obrad : 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad , 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
4. Wypracowanie stanowiska w sprawie funkcjonowania oświaty w Dębnicy 

Kaszubskiej, 
5. Sprawy bieżące. 

 
Ad. 1-3. 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych  
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto  
protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad 4 
 
 W trakcie spotkania padało wiele pytań odnośnie planowanych zmian  
w systemie oświaty w Dębnbicy Kaszubskiej. Dotyczyły one między innymi 
następujących zagadnień: 

- czy nikt nie zostanie pozbawiony pracy w  wyniku planowanych zmian? 
- Ilu będzie wicedyrektorów? 
- Co z administracją? 
- Czy nastąpią zmiany w Borzęcinie? 

Każdy z uczestników przedstawił swoje stanowisko w powyższym temacie. Wójt 
zachęcał zebranych do wypracowania wspólnego stanowiska. W gimnazjum ma być 
utworzone 8 klas gimnazjalnych i tam też mają być przeniesione dzieci  
z podstawówki, z klas I – III. Klasy IV – VI mają nadal pozostać w obecnym budynku 
szkoły podstawowej. Przedszkole ma istnieć odrębnie. 
 
Ad 5 
 Komisja gościła także na swoim posiedzeniu Panią Barbarę Kumpin – 
przedstawiciela Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, z którą omawiano 
funkcjonowanie świetlic socjoterapeutycznych w terenie. Powyższy temat wynikł  
z uwagi na zamknięcie świetlicy w Łabiszewie. Członkowie komisji stoją na 
stanowisku, że należy ją jak  najszybciej ponownie  otworzyć, gdyż z tej świetlicy 
korzysta duża grupa dzieci i młodzieży z tego środowiska.  
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Komisja także wstępnie dyskutowała nad planem pracy Komisji Kultury i Oświaty na 
2011 rok. 
 
Na tym posiedzenie zakończono 
 
 
19 stycznia 2011 roku odbyła się w tym temacie odrębna debata z udziałem 
wszystkich zainteresowanych stron . Cz łonkowie Komisji także wzięli w niej udział.  
 
 
 
Protokołowała:                                                                                                     Przewodnicząca 
Beata Sowińska                                                                                         Komisji Kultury i Oświaty 
 
                                                                                                                        / -/Elżbieta Fryckowska 

 


